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Egyetlen napirendi pont:    

Az 27/2021 (VII.21) és a 29/2021.(XI.15) határozat MMK Elnökségi határozatainak megtárgyalása az 

kislétszámú tagozatok integrálódásáról 

Borsiné Arató Éva elnök: köszönti az elnökséget Ismerteti Az MMK Elnökség két határozatát a 

kislétszámú tagozatok integrálódásával kapcsolatban. Az elnökséget arra kéri, közösen gondolják át az 

MMK Elnökségi fent említett határozatait. Az Akusztikai Tagozat elnöke sérelmezi, hogy a 

megszűnésre, avagy integrálódásra „ítélt” érintett tagozatok csak arról dönthetnek, hogy ha a 

javaslattól eltérő szakmai tagozatba szeretnének integrálódni, melyik tagozatot tartják megfelelőnek. 

A kis létszámú tagozatok kizárólag arra terjeszthetnek elő javaslatot, hogy ha nem a 29/2021.(XI.15) 

határozat MMK Elnökségi határozatainak megfelelő tagozathoz kívánnak betagozódni, akkor melyik 

tagozatot tartják erre legmegfelelőbbnek. A tagozat megszűnésének – vagy ahogy hivatalosan az MMK 

elnökség nevezi - elfogadásáról nem nyithatunk vitát. 

 

Nagy Attila alelnök: Nem kaptunk pontos magyarázatot arra a kérdésünkre, miért szükséges a 

tagozatunkat integrálni, kit zavar a működésünk. Extra pénzbe nem kerül a működésünk, illetve 

amennyiben kerül. Viszont ezt az interdiszciplináris területet nem tudja egyik tagozat sem kezelni, 

akárhová is kerül ott marginális lesz, azaz a kamara nem fogja ellátni a törvénybe fektetett 

alapfeladatát, a szakmagyakorlók megfelelő képviseletét. Ezért jöttünk létre.  

 

Józsa Gusztáv: Az akusztika egy interdiszciplináris szakterület, megalakulását éppen ez a tény 

indokolta. A szakterületünk meg kívánja védeni magát a sarlatánoktól. 

 

Borsi Gergely: Kéni kell, hogy az MMK Elnöksége mérgelje újra, hogy egy ilyen kicsi tagozat mennyire 

létkérdése a szakmának! Az MMK küldetése ugyanis az, hogy a mérnöki szakma megfelelő keretek 

között működhessen, az folytasson szakmai tevékenységet, akinek erre jogosultsága van, és ennek 

megfelelően kaphasson képzéseket, hogy a tudása naprakész legyen – ennek megfelelően bármelyik 

tagozatba sorolnak be minket, ezt a szellemiséget nem képviseli az MMK.  

Másrészt a fejlődésünket akadályozza, ha beintegrálnak más tagozat alá. 

Dr Koscsó Gábor alelnök: Az önállósági szándékunkat meg kell tartani, egyetért a Kollégákkal. 

Bite Pálné dr: A jelenleg kidolgozás alatt álló Alapszabály módosítás szerint „tagozatot alapítani, 

megszüntetni csak a közgyűlésnek van joga” – kérjük az MMK Elnökségét, hogy ezt a tervezett 

módosítást is tartsa szem előtt. 

 

 

Az MMK Akusztikai Tagozat Elnökségének 1/2021(X.01) határozata: 



Az MMK Akusztikai Tagozatának Elnöksége a 27/2021 (VII.21) és a 29/2021.(XI.15) MMK Elnökségi 

határozatait megtárgyalta, és egyhangúlag kéri az MMK Elnökét és Elnökségét, hogy gondolja újra 

az említett határozatokat és adjon lehetőséget a közvetlen párbeszédre az MMK Akusztikai 

Tagozatának Elnöksége és az MMK Elnöksége között. 

 

A következő elnökségi ülés tervezett időpontja: 2021. október 22. 
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